



News Release

Spokesperson:

A.P. Chen
Chief Finance Officer

For August 2008, D-Link Announced its Monthly Global Unaudited Revenue of NT\$2,855mln, Up by 3.4% MoM, Down by 7.1% YoY, Due to Slowdown in Europe

Taipei, September 10, 2008 - D-Link today, for D-Link branded products business only, announced its global monthly unaudited revenue of US\$91.7mln for August 2008, up 0.9% MoM but down 1.6% YoY, primarily owing to further slowdown for the consumer sector in Europe. In Taiwan dollar term, D-Link's global monthly unaudited revenue was NT\$2,855mln, up 3.4% MoM but down 7.1% YoY. As for year-to-August's figures, D-Link reported its annual consolidated unaudited revenue of US\$730.9mln, up 14.6% YoY, or NT\$22,616mln, up 7.6% YoY.

友訊科技九十七年八月自結全球品牌營收新台幣二十八億伍仟伍佰萬元，較上月成長3.4%，較去年下滑7.1%，主要歸因於歐洲區消費需求不振

友訊科技今日(97年9月10日)公佈自行結算的97年8月全球品牌營收為美金9仟1佰7拾萬元，較上月成長0.9%，較去年同期下滑1.6%，主要歸因於歐洲地區消費需求不振。以新台幣計算，97年8月全球品牌營收則為新台幣28.55億元，較上月成長3.4%，較去年下滑7.1%。累計97年8月為止，友訊科技自結全球品牌營收為美金7億3仟零9拾萬元，較96年成長14.6%。以新台幣計算，為新台幣226.16億元，較96年成長7.6%。

D-Link Corp. August 2008 Monthly Revenue

	US\$ mln			
Net Sales	08/07	YTD/07	08/08	YTD/08
Brand Consolidated	93.2	637.6	91.7	730.9

	NT\$ mln			
Net Sales	08/07	YTD/07	08/08	YTD/08
Brand Consolidated	3,072	21,026	2,855	22,616

All figures: unaudited